

8 Days
天 **7 Nights**
晚

运通假期
CETT Holiday

TOUR CODE : CX 8CTU


CATHAY PACIFIC



Chengdu . Huanglong .
Jiuzhaigou . Maoxian . E'meishan
成都 . 黄龙 . 九寨沟 . 茂县 . 峨眉山

- 畅游享誉中外的童话世界, 梦幻仙境 * 九寨沟 *
- 畅游幽谷之中保留原始美丽的人间瑶池 * 黄龙风景区 *
- 参观中国四大佛教名山 * 峨眉山 *

Day 01	Kuala Lumpur ~ Hong Kong ~ Chengdu	(- / - / -)	第一天	吉隆坡 ~ 香港 ~ 成都	(- / - / -)
Day 02	Chengdu ~ Jiuzhaigou	(B / L / D)	第二天	成都 ~ 九寨沟	(早 / 午 / 晚餐)
Day 03	Jiuzhaigou	(B / L / D)	第三天	九寨沟	(早 / 午 / 晚餐)
Day 04	Jiuzhaigou ~ Maoxian	(B / L / D)	第四天	九寨沟 ~ 茂县	(早 / 午 / 晚餐)
Day 05	Maoxian ~ WenChuan ~ E'meishan	(B / L / D)	第五天	茂县 ~ 汶川 ~ 峨眉山	(早 / 午 / 晚餐)
Day 06	E'meishan ~ Chengdu	(B / L / D)	第六天	峨眉山 ~ 成都	(早 / 午 / 晚餐)
Day 07	Chengdu	(B / L / D)	第七天	成都	(早 / 午 / 晚餐)
Day 08	Chengdu ~ Hong Kong ~ Kuala Lumpur	(B)	第八天	成都 ~ 香港 ~ 吉隆坡	(早餐)

Place of
Visit
景点



Jiuzhaigou 九寨沟 : "Celestial Garden on Earth" Huanglong Scenic Area (exclude cable car)
"人间瑶池"黄龙风景区 (不含缆车), view Songpan Ancient Town 远观松潘古城 .
"Dreamland" Jiuzhaigou Valley Scenic Area (include public bus, not charter bus)
"童话世界"九寨沟风景区 (含环保公车, 不含包车)
**** Remarks : If weather not permitting, Huanglong Scenic Area will change to Munigou Scenic Area.**
备注: 黄龙风景区如遇天气不佳等因素而不能参观, 将改为牟尼沟风景区。

Maoxian 茂县 : view Diexi Haizi 观叠溪海子, China Ancient castle of Erma 中国羌城
Chinese Tea Shop 茶叶店.

WenChuan 汶川 : WenChuan Earthquake Ruins 汶川地震遗址

Leshan 乐山 : Leshan Giant Buddha (boat ride) 乐山大佛 (船游),

E'meishan 峨眉山 : Baoguo Temple 报国寺, Fuhu Temple (include buggy) 伏虎寺 (含电瓶车).

Chengdu 成都 : Chengdu Panda Base (include buggy) 成都熊猫基地 (含电瓶车),
Chunxi Road 春熙路, Jingli Street 锦里一条街, Wide & Narrow Alley 宽窄巷子,
New Century Global Center 成都环球中心, Huanglongxi Ancient town 黄龙溪古镇
Latex Shop 橡胶店, Jade Gallery 玉器, Tibetan medicine 藏药店

Hotel 酒店



Chengdu 成都 : Argyle Hotel / SML (5*), 艾克美雅阁酒店 / 同级 (5星)

Jiuzhaigou 九寨沟 : New Jiuzhai Hotel / SML (4*), 新九寨宾馆酒店 / 同级 (4星)

Maoxian 茂县 : Maoxian International Hotel / SML (Local 4*), 茂县国际大酒店 / 同级 (准4星)

E'meishan 峨眉山 : Emeishan HongQi Hotel / SML (4*), 峨眉山红旗宾馆 / 同级 (4星)

Special Flavor

风味



Chengdu Xiao Chi 成都小吃, ZangQiang Flavor 藏羌风味, Chuancai Flavor 川菜风味,
Medicine Meals 药膳, Double flavor steamboat 鸳鸯火锅

Optional Tour

自费项目

A) RMB 180/person 人民币 180/人 : JiuZhaiGou Dance Party 九寨沟歌舞晚会
B) RMB 180/person 人民币 180/人 : Sichuan Opera "Face Changing" Performance 川剧变脸秀
C) RMB 180/person 人民币 180/人 : Foot Massage 足底按摩

**** Remark 备注 : Content of optional tour subject to change 最终解释权以当地地陪所讲加点内容为主 .**

Tour Fare 团费 :


Departure 出发日期 :

- **Tour Fare Included 团费含** : Hotel Accommodation, Meals, Coach Transfer In & Out, Return Air Ticket, Entrance Fees & Local Tourist Guide .
行程上之酒店, 膳食, 交通接送, 国际机票, 观光点门票及导游 .
- **Tour Fare Excluded 团费不含** : Malaysia Airport Tax, China Airport Tax, China Domestic Airport Tax, YQ Tax, YR Tax, Normal Visa Fees, Local Tour Guide & Driver Tipping .
吉隆坡出境机场税, 中国出境机场税, 中国内陆机场税, 航空保险费, 燃油税, 签证, 导游与司机小费 .


* 最后确认的行程将以旅行团抵达各地后由接待社安排为准 / The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator *


UPDATE ON : 29/03/2018


8天7晚 成都. 黄龙. 九寨沟. 茂县. 乐山. 峨眉山


第一天 吉隆坡 ~ 香港 ~ 成都  (- / - / -) 住宿 : 艾克美雅阁酒店/ 同级
请旅客准时前往吉隆坡国际机场离境大厅指定航空公司柜台集合, 并由公司专职人员协助办理登机手续后, 乘坐班机中转飞往前往四川省省会, 被誉为“天府之国”的成都。送往酒店休息。


第二天 成都~ 九寨沟 (早/午/晚餐) 住宿 : 新九寨宾馆/ 同级
早餐后, 路途上可以远观松潘古城, 还可以观看观叠溪海子。随后参观茶叶, 之后前往参观中国羌城-中国羌城整合羌族非物质文化遗产资源, 羌城内保持古羌族原有的建筑风貌, 民风习俗, 充分体现了羌族文化的原生态环境和羌民族的生息特点


第三天  九寨沟 (早/午/晚餐) 住宿 : 新九寨宾馆/ 同级
早餐后, 参观如诗如画的九寨沟国家公园 (含环保公车, 不含包车)。因沟中有荷叶、盘亚、亚拉、尖盘、黑果、树正、则查洼、热西、郭都九个藏族村寨而得名。九寨沟处在青藏高原东南的邛崃山北麓, 海拔在 2000 米至 3106 米之间, 属世界高寒喀斯特地貌。九寨沟以 108 个高山湖泊群和大大小小的瀑布群构成其主要风景特色。集湖, 瀑, 滩, 流, 雪峰, 森林以及藏族风情为一体。其独有的院士自然美, 变幻无穷的四季景观, 丰富的动植物资源被誉为“人间仙境”, “童话世界”。九寨沟原始秀丽的风景主要分布在树正主沟和则查洼、日则两条支沟。主要景点有: 芳草海, 箭竹海, 熊猫海, 五花海, 长海, 镜海, 诺日朗瀑布, 珍珠滩瀑布, 树正瀑布等。九寨沟风景名胜于 1992 年被列为世界自然遗产。

第四天  九寨沟 ~ 茂县 (早/午/晚餐) 住宿 : 茂县国际大酒店 / 同级
早餐后, 前往黄龙风景区游览 (不含缆车) [车程约 1 小时]。以彩池、滩流、雪山、峡谷、古寺、民俗“六绝”著称于世的“人间瑶池”, 黄龙, 是中国唯一的保护完好的高原湿地。在 5588 米的岷山主峰雪宝鼎下, 因流水中岩溶沉淀堆积, 形成 3400 余个高山彩池及面积 8 万多平方米的钙华流滩“金沙铺地”, 加上 5 个岩溶瀑布, 4 个钙乳石溶洞。这一地区还生存着许多濒临灭绝的动物, 包括大熊猫和四川疣鼻金丝猴。黄龙于 1992 年被联合国教科文组织列为世界自然遗产
**** 备注: 黄龙风景区如遇天气不佳等因素而不能参观, 将改为牟尼沟风景区。**

第五天  茂县 ~ 汶川 ~ 峨眉山 (早/午/晚餐) 住宿 : 峨眉山红旗宾馆/ 同级
早上, 出发前往汶川。2008 年 5 月 12 日, 四川省发生罕见大地震, 震中位于映汶川, 为地震重灾区。汶川在震后曾长达十多小时完全失去对外联络, 外部救援力量由于地势和天气原因, 也极难进入汶川。导致该镇在地震中损失巨大。在那里参观汶川地震遗址。继续驱车前往乐山 [车程约 3 小时]。抵达乐山后, 乘船游览建于唐代的乐山大佛; 在船上欣赏大佛全景。大佛濒临岷江与青衣江、大渡河汇流处; 与乐山城区隔江相望。乐山大佛高 71 米, 是世界上最大的石造佛像。大佛依凌云山栖霞峰断崖凿成, 是一尊弥勒佛倚坐像, 着双领下垂袈裟, 双手置膝, 足踏莲花。继续驱车前往峨眉山 [车程约 1 小时]。峨眉山是中国的四大佛教名山之一, 因地势陡峭, 风景秀丽, 素有“秀甲天下”之美誉。峨眉山与乐山大佛作为一项文化与自然双重遗产, 于 1996 年被列入世界遗产名录。


第六天  峨眉山 ~ 成都 (早/午/晚餐) 住宿 : 艾克美雅阁酒店/ 同级
早上游览报国寺。此寺位于峨眉山麓, 是步入峨眉的门户, 举行各种佛事活动的中心。该寺创建于明万历年间, 曾名“会宗堂”, 寺内供奉着佛教始祖释迦牟尼的大弟子普贤菩萨、道教创始人的化身广成子、春秋名士陆通, 取儒、道、释三教会宗合祀之意。清康熙帝取佛门“报国主恩”之意, 改名报国寺。续游览始建于唐代的伏虎寺 (含电瓶车), 是峨眉山最大的寺庙之一。伏虎寺整座寺院掩映在密林之中, 因而有“密林藏伏虎”之称。神奇的是, 寺院的屋顶上终年无败叶堆积。之后返回成都 [车程约 2 小时]。抵达成都后, 参观宽窄巷子, 由宽巷子、窄巷子和井巷子三条平行排列的老式街道及四合院落群组成, 是成都市三大历史文化保护区之一。前往参观成都环球中心。成都环球中心是由中央游艺区和四周酒店、商业、办公等部分组成的一个集游艺、展览、商务、传媒、购物、酒店于一体的多功能建筑。建成后将成为成都市的娱乐天堂、购物天堂、休闲天堂和美食天堂。接着游览黄龙溪古镇。继续前往橡胶店

第七天  成都 (早/午/晚餐) 住宿 : 艾克美雅阁酒店/ 同级
早餐后, 前往参观成都大熊猫基地 (含电瓶车)。简称成都熊猫基地, 是中国乃至世界著名的集大熊猫科研繁殖、公众教育和教育旅游为一体的非营利性研究机构和旅游目的地。截至到 2011 年年底, 大熊猫数量已达 108 只, 成为全球最大的圈养大熊猫人工繁殖种群。继续游览成都最具代表性、最繁华热闹的商业步行街, 春熙路。之后游览成都著名的锦里一条街, 这里的三国文化特色和成都地方风味吸引了众多中外游客, 是集旅游购物、休闲娱乐为一体的特色休闲街区。接着前往玉器店


第八天 成都  香港 ~ 吉隆坡 (早餐)
早餐后, 参观藏药店。送往双流国际机场乘搭航班中转返回温暖的家。结束愉快和难忘的行程。


** 景点的先后顺序可根据具体情况有所调整 / 团费不含自费项目 **

8D7N Chengdu . Huanglong . Jiuzhaigou Maoxian . Leshan . E'meishan


DAY 1  **KUALA LUMPUR ~ HONG KONG ~ CHENGDU** **Hotel : Argyle Hotel / SML**
Assemble at airport for your flight transit to Chengdu, the capital of Sichuan Province, also known as "the Country of Heaven" in China. Transfer to hotel.


DAY 2 **CHENGDU ~ JIUZHAIGOU** (B/L/D) **Hotel : New JiuZhai Hotel / SML**
After breakfast, En route view the Songpan Ancient Town and Diexi Haizi. Next, visit to Chinese Tea Shop. Continue to China Ancient Castle Of Erma -Chinese Qiang cultural integration city and intangible cultural heritage resources Qiang ancient city maintain the original architectural style, folk customs, Fiesta, fully embodies the characteristics of the original ecological environment and the lives and culture of the Qiang Qiang nation..


DAY 3  **JIUZHAIGOU** (B/L/D) **Hotel : New JiuZhai Hotel / SML**
After breakfast, visit to Jiuzhaigou Valley (include public bus, not charter bus). Jiuzhaigou (literally "Nine Village Valley") takes its name from the nine Tibetan villages along its length. Jiuzhaigou's landscape is made up of high-altitude karsts shaped by glacial, hydrological and tectonic activity. Jiuzhaigou's best-known feature is its dozens of blue, green and turquoise-colored lakes and multi-level waterfalls. Jiuzhaigou is composed of three valleys arranged in a Y shape, which is Shuzheng Valley and Rize, Zechawa valleys. Main attraction: Arrow Bamboo Lake, Panda Lake, Long Lake, Sleeping Dragon Lake, Pearl Waterfalls, Nuorilang Waterfalls and so on. Jiuzhaigou was declared as a UNESCO World Heritage Site in 1992.

DAY 4  **JIUZHAIGOU ~ MAOXIAN** (B/L/D) **Hotel : Maoxian International Hotel / SML**
After breakfast, visit to Huanglong Scenic Area (exclude cable car) [about 1 hour]. This area is known for its colorful pools formed by calcite deposits, forest ecosystems, snow-capped peaks, waterfalls, and canyon. Huanglong lies in the south part of Min Mountain (5588m). Due to thousands of years of geological evolution, Huanglong consists of numerous unique landscapes of geological landforms. Glacial revolution, terrane structure, stratum of carbonic acid rock, tufa water and climatic conditions such as artic-alpine sun light has created this world-famous travertine landscape. Huanglong is also home to many endangered species including the Giant Panda and the Sichuan Golden Snub-nosed Monkey. Huanglong was declared as a World Heritage Site by UNESCO in 1992.

**** Remarks : If weather not permitting, Huanglong Scenic Area will change to Munigou Scenic Area.**

DAY 5  **MAOXIAN~WENCHUAN ~E'MEISHAN** (B/L/D) **Hotel : Emeishan HongQi Hotel / SML**
In the morning, proceed to WenChuan. It is at the epicenter and one of the single worst hit areas of the 2008 Sichuan Earthquake. 80% of the town was destroyed by the earthquake. Visit to WenChuan Town Earthquake Ruins. Transfer to Leshan [about 3 hours]. Upon arrival, visit the tallest stone Buddha statue in the world, Leshan Giant Buddha by boat. This Buddha was built during the Tang Dynasty. It is carved on Lingyun Hill, face that lies at the confluence of the Minjiang, Dadu and Qingyi rivers; facing the Leshan city. At 71 meter tall, the statue depicts a seated Maitreya Buddha with his hands resting on his knees. Continue journey to E'meishan [about 1 hour]. E'meishan is one of the Four Sacred Buddhist Mountains of China, it and Leshan Giant Buddha has been listed as a UNESCO World Heritage Site since 1996. Continue visit the Latex Shop.

DAY 6  **E'MEISHAN ~ CHENGDU** (B/L/D) **Hotel : Argyle Hotel / SML**
After breakfast, visit to Baoguo Temple. This temple is the most impressive temple in the area, making it the main place for Buddhist activities in the region. Baoguo Temple was initially built in Ming Dynasty, and named it as Huizhong Hall at that time, Emperor Kangxi from Qing Dynasty inscribed "Baoguo" (Dedication Temple) on its gate board, hence the present name for the temple. Continue visit to Fuhu Temple (include buggy). It is largest temple in E'meishan. Once associated with the Taoist martial-arts master Zhang Sanfeng, today it is a Guanyin nunnery. This temple is surrounded by forests and streams of pristine purity. Transfer back to Chengdu [about 2 hours], en route visit to Jade Gallery. Upon arrival, visit to Wide and Narrow Alley. is a leisure center for people to relax having some quality time with friends in the mixed old and modern atmosphere. Inside those nicely restored old houses, there are restaurants, pubs, tea houses, coffee shops and stores etc. After that visit to New Century Global Center. New Century Global Centre is a multipurpose building in the Tianfu New Area of Chengdu, China. The 100 m structure is 500 by 400 m with 1,700,000 square metres of floor space, making it the world's biggest building measured by floor space. take a domestic flight to Jiuzhaigou, which located in the Aba Tibetan Qiang Autonomous Prefecture. After that visit the Huanglongxi Ancient town.

DAY 7  **CHENGDU** (B/L/D) **Hotel : Argyle Hotel / SML**
In the morning, visit to Chengdu Panda Base (include buggy). Also know as Chengdu Panda Base, is a non-profit organization engaged in wildlife research, captive breeding, conservation education and educational tourism. Then, free to shopping at Chunxi Road. Continue visit to Jinli Street. Many visitors gather in this ancient street to relax, admire the traditional-style buildings. After that visit the Jade Gallery

DAY 8  **CHENGDU ~HONG KONG ~ KUALA LUMPUR** (B)
After breakfast, visit to Tibetan medicine. Transfer to Shuangliu International Airport for flight transit back to Kuala Lumpur.

** The Itinerary Are Subject To The Final Discretion Of The Local Land Operator / Tour Fare exclude Optional Tour **